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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 10/2017      § 143-161 
 

Tid: Tisdagen den 19 december 2017  kl. 17.30 – 18.15 

Plats: Stockholms stadshus, Bråvallasalen 

 

Justerat : 2017-12-21 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Johan Kovaniemi (S) Tjänstgörande ersättare 

Ingela Edlund (S)   

Andrea Irving (MP) 

Bwar Mert (V)  

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, enhetscheferna Susanne Olsson, Anders 

Berlin, Camilla Hagman, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 
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§ 161 

Övriga frågor och information 

 
D. Frågor från Daniele Fava (L) 

 

1. Daniel Fava (L) vill så snart det är möjligt ha en rapport/dragning från ”Projekt 

supporter” – FC Marina Högland lovar att återkomma om detta.  

2. Daniele Fava har en följdfråga om vattengymnastik i Eriksdalsbadet som han tog upp 

på förra sammanträdet. Han vill gärna ha en bedömning från förvaltningen om hur 

nyttjandet av djupbassängen i Eriksdalsbadet är på dagtid då han fått information om 

att den inte är så hög. AC Robert Sköld svarar att nyttjandegraden är hög i våra bad 

generellt och detta gäller även i Eriksdalsbadet.  

 

 

 
 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


